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Nie tylko Pastore, Cristante czy Kluivert. Również Rick Karsdorp powinien

być uznawany jako nowe wzmocnienie w nadchodzącym sezonie po tym

jak ten poprzedni zakończył z jednym występem na koncie. Holender

trenuje regularnie z kolegami, a w wywiadzie dla Roma TV mówił o swoim

samopoczuciu.

Jak się czujesz?

- Teraz dużo lepiej, w porównaniu do poprzedniego sezonu, w którym nie mogłem

grać. Przygotowania idą dobrze, mam pragnienie pokazać to czego nie mogłem.

Jakie masz odczucia, jeśli chodzi o zgrupowanie?

- W tym sezonie ważna będzie dla mnie gra po roku spędzonym na marginesie,

myślę, że to powinien być właściwy sezon, abym udowodnił moją wartość.

Trenowanie z pozostałymi kolegami jest przyjemnością. Znam ich dobrze, gdyż

uczestniczyłem w życiu szatni, mimo że nie grałem.

Trener ciebie zna, mimo że jesteś praktycznie nowym nabytkiem...

- Nie tylko on, również koledzy i ludzie, rozumiem jak funkcjonują tutaj rzeczy i jest

to zaletą. Czuję się nowym graczem do ligi włoskiej, ale wiem już czego oczekuje

ode mnie trener i pragnę odpłacić się za ciepło kibiców i klubu.

Jak ważne jest dla ciebie zgrupowanie w Trigorii?

- Czucie się jak w domu jet zaletą. Trigoria jest dla nas domem, czujemy się tutaj jak

u siebie. Jest świetna infrastruktura, pokoje i boiska. Ogółem ważnym jest, aby

stworzyć grupę, cały czas jesteśmy razem, między posiłkami, treningami i

wszystkim innym.

Podoba ci się mała holenderska grupa?

- To przyjemność spotkać rodaków. Justin jest moim kolegą w pokoju. Czasami

czujesz potrzebę mówienia w twoim języku, jest też okazja na stworzenie przyjaźni,

która wykracza poza boisko. Kluivert ma 19 lat, mam nadzieję móc mu pomóc w

aklimatyzacji.

Założyłeś cele personalne i zespołowe?

- Nie chcę zakładać zbyt wielu celów, ale po prostu grać i czuć się dobrze fizycznie. 

Jak wygonić Strootmana z siłowni?

- Kevin jest wielkim profesjonalistą, czasami pracuje dwie godziny przed treningiem.

W rzeczywistości jest to właściwy sposób pracy, przekazuje mi swoje idee. Miałem
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taką samą kontuzję, taki rodzaj pracy profilaktycznej jest bardzo ważny.
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